
Referat af bestyrelsesmøde afd. 45 – Brokbjergvej/Bredhøjvej 

 

Til stede var Keld, Tone, Karen, Grethe og Rita 

 

Konstituering:  

Rita.     Formand 

Tone.     Kasser (næstformand) 

Keld.     Sekretær  

 

Opslagstavle ved Vaskehuset til meddelelser til Beboer. Rita kontakter AB 

 

Hvor langt er AB med husnr. Så taxa og Falck kan finde rundt. Rita kontakter AB 

 

Mødedeltagelse til indkaldte møder gennem AB deltager Tone og Keld. 

 

Driftsplanen informeret af Formand. 

 

Affaldssortering nye skilte så tingene bliver rengjort inden bortskaffelse. Keld 

kontakter Carsten ved evt. Pjecer uddeles igen.  

 

Orientering omkring brug af web zone 

 

Problemet med at renovationen ødelægger dørene i affaldsskurene. Renovationen 

skal drages til ansvar og erstatte disse. Det er ønskelig at Pedellen er til 

stede ved tømning, hvis muligt så der er evt bevis. Som prøve er der pillet dør 

af til skur 1, dette er ikke optimalt. 

Der undersøges om andre afdelinger har lignende problemer. 

 

Ved indkaldelse til Det årlige Repræsentantskabs møde ønsker både Bestyrelses 

medlemmer og Suppleanter at deltage. 

 

Orientering om markvandring. 

 

Diskussion omkring den planlagte lukning af Brokbjergvej ved etablering af 

vejkryds. Tone ønsker at undersøge klage mulighed. 

 

Julefrokost planlagt til d. 7.12.19 kl.13.00.  

 

Ønskede aktiviteter.    

Smørrebrød ved Generalforsamling. 

Fællesspisning som betales af afdelingen. 

Kortklub. 

Loppemarked. 

Edb-undervisning. 

 

Der vil blive afholdt møde hvert kvartal i afdelingsbestyrelsen. Næste møde hos 

Grethe d. 12.11.19 vedr. Julefrokost. 

 

 


